
              ROMÂNIA
JUDEŢUL CARAŞ-SEVERIN
MUNICIPIUL CARANSEBEŞ
        CONSILIUL LOCAL

PROCES VERBAL

Încheiat astăzi, 18.12.2023 cu ocazia şedinţei ordinare a Consiliului Local al municipiului 
Caransebeş prin Dispoziţia nr.765/12.12.2023 a Primarului municipiului Caransebeş, prin care se 
propune ordinea de zi a şedinţei ordinare a Consiliului Local al municipiului Caransebeş din data de 
18.12.2023.

În conformitate cu dispoziţiile art.133, alin.(1) si art.134, alin.(1), lit.a), alin.(2), convocarea 
Consiliului Local s-a făcut în scris, prin grija Secretarului municipiului Caransebeş, precizându-se 
data, ora, locul desfăşurării şedinţeisi proiectul ordinii de zi a acesteia.

Proiectul ordinii de zi a fost adus la cunoştinţa locuitorilor municipiului Caransebeş prin mass-
media locală şi prin afişare la sediul Consiliului Local al municipiului Caransebeş.

La şedinţă participă Primarul municipiului Caransebes, Secretarul General al municipiului 
Caransebeş, Ana Bratu si sunt prezenti 18 consilieri locali, absentând motivat domnul Dragomir 
Cristian-Eugen.

De asemenea, sunt prezenţi şi reprezentanţi ai mass-media locală.
Şedinţa este publică şi lucrările se desfăşoară în limba română.
Secretarul municipiului Caransebes constată că sunt îndeplinite condiţiile art.137, alin.(1) din 

OUG nr.57/2019 privind Codul Administrativ,şedinţa Consiliului Local fiind legal constituită.

PROIECTUL ORDINII DE ZI

al sedinţei ordinare a Consiliului Local al municipiului Caransebeş, din data de 18.12.2023.

1.- Aprobarea ordinii de zi a şedinţei ordinare a Consiliului Local al municipiului Caransebeş din 
data de 18.12.2023.

2.- Aprobarea procesului-verbal al şedinţei ordinare a Consiliului Local al municipiului Caransebeş  
din data de 29.11.2023.

3.-  Proiect  de  hotarare  privind  aprobarea  retragerii  dreptului  de  folosinta  gratuita  asupra  unor  
terenuri atribuite in baza Legii nr.15/2003, privind sprijinul acordat tinerilor pentru construirea unei  
locuinte.

 Iniţiator: Primarul municipiului Caransebes                
Prezintă: Comisia de specialitate nr.1

4.-  Proiect  de  hotărâre  privind  solutionarea  cererilor  de  atribuire  a  unei  suprafete  de  teren,  in  
folosinta gratuita, in baza Legii nr.15/2003, privind sprijinul acordat tinerilor pentru construirea unei  
locuinte.

 Iniţiator: Primarul municipiului Caransebes                                                                                  
Prezintă: Comisia de specialitate nr.1

5.- Proiect de hotarare  privind  modificarea  organigramei și a statului de funcții ale  Aparatului de  
specialitate al  Primarului municipiului  Caransebeș și  aprobarea  Regulamentului   de organizare și  



funcționare.
 Iniţiator: Primarul municipiului Caransebes                                                                                  

Prezintă: Comisia de specialitate nr.5

6.-  Proiect  de  hotarare  privind  aprobarea  organigramei  și  a  statului  de  funcții  ale  Direcției  de  
Asistență Socială Caransebeș și aprobarea Regulamentului  de Organizare și Funcționare.
 

 Iniţiator: Primarul municipiului Caransebes                                                                                  
Prezintă: Comisia de specialitate nr.5

7.- Proiect de hotarare privind  reorganizarea Serviciului Public Întretinere și Reabilitare, modificarea 
organigramei și a statului de funcții și modificarea Regulamentului de organizare și funcționare .

 Iniţiator: Primarul municipiului Caransebes                                                                                  
Prezintă: Comisia de specialitate nr.5

8.- Proiect de hotarare privind  reorganizarea  Serviciului de Iluminat Public Caransebes, aprobarea 
organigramei  și  a  statului  de funcții   ale  Serviciului  de Iluminat  Public  Caransebes si  aprobarea  
Regulamentului  de organizare și funcționare.

 Iniţiator: Primarul municipiului Caransebes                                                                                  
Prezintă: Comisia de specialitate nr.5

9.- Proiect de hotarare privind modificarea  organigramei și a statului de funcții ale Casei de Cultură 
”George Suru” din Caransebeș si aprobarea Regulamentului de organizare și funcționare.

 Iniţiator: Primarul municipiului Caransebes                                                                                  
Prezintă: Comisia de specialitate nr.5

10.  -  Proiect  de hotarare  privind  modificarea  organigramei  și  a  statului  de funcții  ale  Bibilotecii  
Municipale ” Mihail Halici” și aprobarea Regulamentului  de organizare și funcționare.
         

 Iniţiator: Primarul municipiului Caransebes                                                                                  
Prezintă: Comisia de specialitate nr.5

11.  -  Proiect de hotarare  privind reorganizarea Serviciului Public Piața Gugulanilor,   modificarea 
organigramei și a statului de funcții și modificarea Regulamentului de organizare și funcționare .

                                                  Iniţiator: Primarul municipiului Caransebes                                                                                 
Prezintă: Comisia de specialitate nr.5

12. - Proiect de hotarare privind modificarea /actualizarea organigramei cu modificarile / completarile  
statului  de personal  /  funcții,   fără modificarea numarului  actual  de posturi  din cadrul  Spitalului  
Municipal de Urgența Caransebes.
         

 Iniţiator: Primarul municipiului Caransebes                                                                                  
Prezintă: Comisia de specialitate nr.5



Punctul 13. - Întrebări.Interpelari.
Punctul 14 .- Diverse.

Punctul 1.  Aprobarea ordinii de zi a şedinţei ordinare a Consiliului Local al municipiului 
Caransebeş din data de 18.12.2023.
Domnul Primar propune completarea ordinii de zi cu 4 proiecte de hotarare:

1. Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului local al municipiului Caransebeș și a bugetului  
centralizat al institutiilor publice, activitatilor finantate integral sau partial din venituri proprii pe  
anul 2023, precum si a programului  de investitii pe anul 2023.

2.  Proiect  de  hotărâre  privind  aprobarea  valorii  totale  a  proiectului  „Cresterea   eficienței  
energetice a Liceului Tehnologic Dacia din municipiul Caransebeș” 

3. Proiect de hotărâre privind aprobarea Strategiei Integrate de Dezvoltare Urbana a municipiului  
Caransebes, pentru perioada 2021-2027

4.  Proiect  de  hotărâre  privind  ajustarea  /modificarea tarifului  pentru  activitatea  de  salubritate  
stradala,  in municipiul Caransebes.

Domnul Purdescu Alin spune ca am mai înregistrat încă 3 Proiecte săptămâna trecută, îmi poate  
spune cineva de ce nu sunt și ele Peste Ordinea de zi.

Doamna Secretar General Ana Bratu spune că aceste au fost depuse după ce s-a făcut ordinea de zi,  
ordinea este făcută în data de 12.12.2023,  iar dumneavostra probabil le-ați adus după, acestea nu  
reprezintă o urgență, vor intra în următoarea sedinta.

Domnul Purdescu Alin spune ca sunt și altele peste ordinea de zi.
Doamna Secretar General Ana Bratu spune că nu putem discuta caracterul urgent a unei rectiicari  

de buget, al unui proiect european.
Domnul Primar spune ca acestea sunt justificate, iar acelea nu se justifica, o să intre în ordinară  

din Ianuarie sau se poate și pe extraordinara pe ordinea de zi.
Se  supune  la  vot  completarea  ordinii  de  zi  cu  proiectele  mai  sus  mentionate  și  se  aproba  în  

unanimitate de voturi din cei prezenti.
Se supune la vot ordinea de zi cu completarile  aduse și se aproba în unanimitate de voturi din cei  

prezenti.
Punctul 2.  Aprobarea procesului-verbal al şedinţei ordinare a Consiliului Local al municipiului  

Caransebeş din data de 29.11.2023.
Se supune la vot procesul- verbal și se aproba în unanimitate de voturi din cei prezenti.
Punctul 3.Proiect de hotarare privind aprobarea retragerii dreptului de folosinta gratuita asupra  

unor terenuri atribuite in baza Legii nr.15/2003, privind sprijinul acordat tinerilor pentru construirea  
unei locuinte.

Se supune la vot proiectul de hotarare si se aproba in unanimitate de voturi din cei prezenți.
Punctul 4. Proiect de hotărâre privind solutionarea cererilor de atribuire a unei suprafete de teren,  

in folosinta gratuita, in baza Legii nr.15/2003, privind sprijinul acordat tinerilor pentru construirea  
unei locuinte.

Se supune la vot proiectul de hotarare si se aproba in unanimitate de voturi din cei prezenți.
Punctul  5.  Proiect  de  hotarare  privind  modificarea  organigramei  și  a  statului  de  funcții  ale  

Aparatului de specialitate al Primarului municipiului Caransebeș și aprobarea  Regulamentului  de  
organizare și funcționare.

Domnul Viceprimar spune ca aici se va abține, întrucât a fost modificata data, pana pe data de 30  
Iunie 2024, pentru aceste motive eu ma voi abține.

Se supune la  vot  proiectul  de hotarare si  se  respinge cu 2 voturi  pentru din partea domnilor  



Dascălu Valentin și Sabadîș Ionel-Adreian și 16 abtineri din parte domnilor Bojin Simion, Cristescu  
Codruta-Corina,  Corduneanu  Marian,  Curelea  Dragos-Constantin,  Bistrean  Sanda-Ionela,  Pasere  
Felician-Ionel, Purdescu Sebastian-Alin, Craciunescu Emanuela-Iconia, Rafa Vasile-Iulian, Todorescu  
Lazăr,  Ponețchi  Maria,  Paica  Simion,  Heghediș  Dumitru,  Ștefăroi  Iulian-Vlad,  Boncia  Natalia-
Cosmina și Păsat Aurel.

Domnul  Curelea Dragos-Constantin spune ca toate organigramele acestea sunt vizavi de aceea  
lege care dă afara de la stat posturi vacante, care nu exista.

Domnul Primar spune ca nu neapărat, întâmplător la noi nu trebuie sa dai afara conform acestei  
Ordonanțe.

Domnul  Sabadîș Ionel-Adreian spune ca se distribuie dintr-un loc în altul.
Domnul Paica Simion spune ca se prelungeste de ce trebuie făcut acum?
Domnul Primar spune ca acest proiect este pus pe ordinea de zi, înainte de a se da acea prorogare,  

a acestei Ordonanțe.
Domnul  Curelea Dragos-Constantin spune ca dacă nu se modifica nimic, de ce ar trebui sa o  

votam?
Domnul Primar spune ca acest proiect era pe ordinea de zi de acum 10 zile, eu am trimis mapa, se  

modifica, se desfiinteaza anumite posturi, care erau vacanțe în organigrama.
Domnul  Curelea Dragos-Constantin spune ca, deci, totuși se desfiinteaza.
Domnul Viceprimar spune ca se desfinteaza niște posturi vacanțe, nici de cum posturi ocupate,  

doar ca se vor face diferite departamente, se modifica ca și structura, înainte era un termen  limita  
pana în data de, pana la sfârșitul anului și s-a venit cu Ordonanta care spune ca pana în data de  
30.06.2024 trebuie implementata. Propun sa discutam pentru luna viitoare, sa mai vorbim o dată și  
dacă credeți ca este benefică, o punem, încă o dată luna viitoare și o discutam,

Domnul Paica Simion spune ca în situația asta cum este acum, rămâne așa, nu dispare nimic, pai  
și atunci ce rost are sa mai votam și celelalte organigrame, dacă sunt toate la fel.

Domnul Primar spune ca poate ca cu unele sunteți de acord, cu unele nu, pentru ca nu sunt ale  
Primăriei.

Punctul 6.Proiect de hotarare privind aprobarea organigramei și a statului de funcții ale Direcției  
de Asistență Socială Caransebeș și aprobarea Regulamentului  de Organizare și Funcționare.

Se supune la  vot  proiectul  de hotarare si  se  respinge cu 3 voturi  pentru din partea domnilor  
Dascălu  Valentin,  Sabadîș  Ionel-Adreian  și  Curelea  Dragos-Constantin  și  15  abtineri  din  parte  
domnilor  Bojin  Simion,  Cristescu  Codruta-Corina,  Corduneanu  Marian,  Bistrean  Sanda-Ionela,  
Pasere  Felician-Ionel,  Purdescu  Sebastian-Alin,  Craciunescu  Emanuela-Iconia,  Rafa  Vasile-Iulian,  
Todorescu  Lazăr,  Ponețchi  Maria,  Paica  Simion,  Heghediș  Dumitru,  Ștefăroi  Iulian-Vlad,  Boncia  
Natalia-Cosmina și Păsat Aurel.

DomnuL Paica Simion spune ca acum ai votat aiurea.
Domnul  Curelea Dragos-Constantin spune ca oricum este o aberatie.
Domnul Primar spune ca este foarte posobil, sa nu se mai întâmple nimic, pentru ca, prelungirea  

asta, mie asta îmi transmite, sa nu se mai întample nimic, ca rămânem în forma actuala, puteam acum  
sa le reducem, era o chestie pe care o făceam, contrageam puțin aparatul Primăriei și nu se mai  
întâmpla nimic după aceea, așa avem posibilitatea sa mai angajam pe acele posturi vacante după, în  
condițiile date, pana în Iunie se mai modifica o dată modificarea și o să rămânem așa, nu este rău, este  
foarte bine. Eu am lăsat-o pentru ca era pe ordinea de zi și a fost în urma cu 10 zile.

Domnul  Curelea Dragos-Constantin spune ca oricum cu chestia aceasta nu facem jocul, să vină  
înapoi la voi Guvernul și sa spuneți ca noi am dat afara 100.000 de locuri, când de fapt nu am dat  
afara nimic, este un teatru ieftin, făcut de sus și ajunge pana jos.

Domnul Primar spune ca nu este adevărat și sa știi ca întâmplător la noi se poate rezolva situatia  
asta  fără sa dai afara pe nimeni, dar dispareau niște funcții de conducere, în schimb la alte primarii  
sunt probleme ca de asta au și prelungit-o, la noi nu era o problemă neapărat, nu suferea cineva  



anume sau cine știe poate suferea, dacă puneati amendament și se aproba.
Domnul Viceprimar spune ca dacă se depunea amendament se retragea de pe ordinea de zi.
Doomnul Primar spune ca nu are de unde sa știe ce este în mintea mea, poate ești medium acuma,  

orice e posibil.
Punctul 7.Proiect de hotarare privind  reorganizarea Serviciului Public Întretinere și Reabilitare, 

modificarea  organigramei  și  a  statului  de  funcții  și  modificarea  Regulamentului  de  organizare  și  
funcționare .

Se supune la  vot  proiectul  de hotarare si  se  respinge cu 9 voturi  pentru din partea domnilor  
Dascălu  Valentin,  Sabadîș  Ionel-Adreian,  Bojin  Simion,  Cristescu  Codruta-Corina,  Corduneanu  
Marian,  Pasere Felician-Ionel, Heghediș Dumitru, Ștefăroi Iulian-Vlad și Boncia Natalia-Cosmina și  
9  abtineri  din  partea  domnilor  Curelea  Dragos-Constantin,  Bistrean  Sanda-Ionela,  Purdescu  
Sebastian-Alin, Craciunescu Emanuela-Iconia, Rafa Vasile-Iulian, Todorescu Lazăr, Ponețchi Maria,  
Paica Simion și Păsat Aurel.

Punctul 8.Proiect de hotarare privind  reorganizarea  Serviciului de Iluminat Public Caransebes,  
aprobarea   organigramei și  a statului  de funcții  ale  Serviciului  de Iluminat  Public  Caransebes si  
aprobarea Regulamentului  de organizare și funcționare.

Domnul Paica Simion spune ca aici este compartiment separat, cine este Șeful Aici, nu l-am văzut  
în viața mea.

Domnul Primar spune ca este un tip foarte discret de asta nu l-ai văzut.
Domnul Paica Simion spune ca sta ascuns.
Domnul  Primar  spune  ca  este  consateanul  dumeavoastra,  cum  nu  l-ați  văzut,  nepotul  

dumeavoastra.
Domnul Paica Simion spune ca nu a știut ca este compartiment separat.
Domnul Primar spune ca este Serviciu separat din momentul în care am fost nevoiți sa cream acest  

serviciu separat când am depus un proiect pentru iluminat public și atunci una din condiții era creare  
acestui serviciu, este printre cele mai bune servicii din Primărie.

Se supune la  vot  proiectul  de hotarare si  se  respinge cu 2 voturi  pentru din partea domnilor  
Dascălu Valentin și Sabadîș Ionel-Adreian și 16 abtineri din parte domnilor Bojin Simion, Cristescu  
Codruta-Corina,  Corduneanu  Marian,  Curelea  Dragos-Constantin,  Bistrean  Sanda-Ionela,  Pasere  
Felician-Ionel, Purdescu Sebastian-Alin, Craciunescu Emanuela-Iconia, Rafa Vasile-Iulian, Todorescu  
Lazăr,  Ponețchi  Maria,  Paica  Simion,  Heghediș  Dumitru,  Ștefăroi  Iulian-Vlad,  Boncia  Natalia-
Cosmina și Păsat Aurel.

Punctul 9.Proiect de hotarare privind modificarea  organigramei și a statului de funcții ale Casei  
de Cultură ”George Suru” din Caransebeș si aprobarea Regulamentului de organizare și funcționare.

Se supune la  vot  proiectul  de hotarare si  se  respinge cu 2 voturi  pentru din partea domnilor  
Dascălu Valentin și Sabadîș Ionel-Adreian și 16 abtineri din parte domnilor Bojin Simion, Cristescu  
Codruta-Corina,  Corduneanu  Marian,  Curelea  Dragos-Constantin,  Bistrean  Sanda-Ionela,  Pasere  
Felician-Ionel, Purdescu Sebastian-Alin, Craciunescu Emanuela-Iconia, Rafa Vasile-Iulian, Todorescu  
Lazăr,  Ponețchi  Maria,  Paica  Simion,  Heghediș  Dumitru,  Ștefăroi  Iulian-Vlad,  Boncia  Natalia-
Cosmina și Păsat Aurel.

Punctul  10.Proiect  de  hotarare  privind  modificarea  organigramei  și  a  statului  de  funcții  ale  
Bibilotecii Municipale ” Mihail Halici” și aprobarea Regulamentului  de organizare și funcționare.

Domnul Paica Simion spune ca aici Domnul Director este aici, am fost pe la Casa de Cultura și nu  
l-am văzut niciodată.

Domnul Primar spune ca este de 20 de ani Director la Biblioteca.
Doamna Bistrean Sanda spune ca domnul Director este toată ziua la Biblioteca și sunt doar 2  

persoane care lucrează acolo, domnul Director chiar muncește, domnule Paica.
Domnul Director Moscovici Mircea de la Biblioteca Mihail Halici spune ca din luna August și  

pana în luna Noiembrie am fost singur la Biblioteca, ca sa vin la sedinta a trebuit sa închid biblioteca.



Domnul  Corduneanu  Marian  spune  ca  spre  deosebire  de  doamna de  la  Casa  de  Cultura,  pe  
Domnul Mircea chiar îl găsim la servici, la orice ora.

Se supune la  vot  proiectul  de hotarare si  se  respinge cu 2 voturi  pentru din partea domnilor  
Dascălu Valentin și Sabadîș Ionel-Adreian și 16 abtineri din parte domnilor Bojin Simion, Cristescu  
Codruta-Corina,  Corduneanu  Marian,  Curelea  Dragos-Constantin,  Bistrean  Sanda-Ionela,  Pasere  
Felician-Ionel, Purdescu Sebastian-Alin, Craciunescu Emanuela-Iconia, Rafa Vasile-Iulian, Todorescu  
Lazăr,  Ponețchi  Maria,  Paica  Simion,  Heghediș  Dumitru,  Ștefăroi  Iulian-Vlad,  Boncia  Natalia-
Cosmina și Păsat Aurel.

Punctul  11.Proiect  de  hotarare  privind  reorganizarea  Serviciului  Public  Piața  Gugulanilor,  
modificarea  organigramei  și  a  statului  de  funcții  și  modificarea  Regulamentului  de  organizare  și  
funcționare.

Se supune la  vot  proiectul  de hotarare si  se  respinge cu 2 voturi  pentru din partea domnilor  
Dascălu Valentin și Sabadîș Ionel-Adreian și 16 abtineri din parte domnilor Bojin Simion, Cristescu  
Codruta-Corina,  Corduneanu  Marian,  Curelea  Dragos-Constantin,  Bistrean  Sanda-Ionela,  Pasere  
Felician-Ionel, Purdescu Sebastian-Alin, Craciunescu Emanuela-Iconia, Rafa Vasile-Iulian, Todorescu  
Lazăr,  Ponețchi  Maria,  Paica  Simion,  Heghediș  Dumitru,  Ștefăroi  Iulian-Vlad,  Boncia  Natalia-
Cosmina și Păsat Aurel.

Punctul  12.Proiect de hotarare  privind  modificarea /actualizarea  organigramei cu modificarile /  
completarile statului de personal / funcții,  fără modificarea numarului actual de posturi din cadrul  
Spitalului Municipal de Urgența Caransebes.

Domnul Paica Simion spune ca are o întrebare pentru Doamna Director medical, noi acum avem  
RMN sau n-am înțeles, am fost sa îmi fac un RMN cu un prieten de al meu și îmi spune de acolo ca  
trebuie să ne întoarcem peste o luna, acum 2 ani se lucra pe 2 ture, acum este o singura tura, sunt 2  
voluntari, vorbiți să se angajeze.

Domnul Primar spune ca aceasta chestiune este de diverse.
Domnul  Paica  Simion  spune  ca  nu  este  de  diverse  dacă  este  vorba  despre  organigrama,  la  

următoarea organigrama dacă nu apare o claritate în sistemul ăla de la RMN, ca sa aștept iar 2 luni.
Doamna  Director  Medical  Copaceanu  Loredana  spune  ca  așteaptă  întrebarea  ca  sa  poată  

răspundă legat de ceea ce am trimis în momentul de fata, 2 ture la RMN au fost pe o perioada foarte  
scurta în momentul în care am avut un contract de servicii cu o firma care ne dadea rezultatele online,  
în momentul de fata în Spital avem angajat un singur medic care sa poată sa interpreteze rezultatele de  
la RMN, avem asistenti care funcționează la RMN, aparatul funcționează, este personal suficient pe  
radiologie ca sa putem sa organizam turele, este nevoie de medici, nu sa pun sa funcționeze un medic  
non stop, în 2 ture, programul lui este de 6 ore, în acest program RMN ul funcționează. Ca sa pot sa  
fac 2 ture la RMN am nevoie în primul rând de medic.

Domnul Paica Simion spune ca am văzut ca ați transformat și în organigrama o serie de posturi  
acolo, găsiți o posibilitate, o metoda de aduce un doctor.

Doamna Director Medical Copaceanu Loredana spune ca în momentul de fata posturile pe care le-
am transformat în organigrama niciunul din ele nu le putem scoate la concurs, având în vedere ca este  
blocat și nu putem scoate niciun post la concurs, nu ne-am axat ca sa infiintam posturi noi, ca sa le  
scoatem la concurs, noi modificarile pe care le-am adus astăzi, sunt pentru modificarea statului de  
funcții și a organigramei, ca să ne putem integra cât de cât la structura care exista, ca sa putem sa  
avem o corelatie intre structura, stat de funcții și orgranigrama, fără a modifica, fără a crea posturi  
noi, care sa necesite un buget.

Domnul Paica Simion spune ca doamna eu v-am zis, pe mine ma interesează ca omul sa nu mai  
stea atâta.

Doamna Director Medical Copaceanu Loredana spune ca așteptarea este foarte mare, deoarece  
aic avem 2 probleme,  timpul  de așteptare este  foarte mare,  nu neapărat  pentru ca nu avem timp  
necesar ca să facem investigatiile, ci, ca pentru  RMN ul cu bilet de trimitere, avem un numar limitat  



de fonduri.
Domnul Paica Simion spune ca  înțelege perfect, dar vedeți ca nu e fair play pentru ca dacă eu mă  

duc cu bani și atunci se face imediat, dar omul ăla așteaptă 2 luni, doamna directoare nu poate sa  
angajeze încă un doctor

Doamna Director Medical Copaceanu Loredana spune ca nu este vorba de angajare, este vorba ca  
nu am, eu de la Casa de Asigurari am buget pe compartimentul de radiologie, în acest buget, apare o  
suma, de suma respectiva eu pe luna trebuie sa fac investigatiile, orice investigație care depășește  
aceasta suma, eu nu mai pot să mă duc sa o fac cu bilet de trimitere, avem solicitari repetate către  
Casa de Asigurari, care să ne mareasca bugetul, de aceea cu bani puteți sa faceți mai repede, pentru  
găsim loc, tocmai ca avem disponibilitatea medicului și personalul care să facă investigatiile, dar nu  
putem sa decontam la Casa, am un buget care ma restrictioneaza. Eu lunar am trimis către Casa  
solicitari să ne crească acel buget, atât pe RMN, cât și Tomograf, putem face mult mai repede, la  
pacienți care sunt pe monitoare, avem noipacienți care sunt cu boli cronice și trebuie monitorizati în  
permanenta, pacienți post-covid, pacienți oncologici, vin cu bilet de trimitere și în termen de 5 zile le  
facem RMN ul, problema noastră la RMN nu este ca nu am personal care să facă investigatia, ci nu am  
suficient buget ca sa pot sa decontez acele bilete de trimitere.

Domnul Viceprimar spune ca dacă poate sa intrebe ceva referitor la organigrama, ați venit cu  
organigrama, Consiliul de Administrație mai exista la spital?

Doamna Director  Medical  Copaceanu Loredana spune  ca  exista,  pe  hârtie,  pentru  ca   nu  se  
intruneste, au fost 2 ședințe la care nu a fost cvorum, ultima sedinta convocata de domnul Manager din  
August, a trebuit să se trimită hârtia cu ordinea de zi cu șofer, prin oraș, ca să fie semnata.

Doamna Boncia Natalia Cosmina întreabă la cine?
Domnul  Viceprimar  spune  ca  dacă  va  uitați  pe  organigrama  o  să  vedeți  subordonat  este  

Consiliului de Administratie.
Doamna Director Medical Copaceanu Loredana intraba subordoant cui?
Domnul Viceprimar spune ca nu ați avut nicio discuție cu Consiliul de Administratie, cum arata  

organigrama, ați văzut-o cum arata, este Consiliul de Administratie și sub Consiliul de Administratie  
se afla toată organigrama, inclusiv managerul spitalului, ceea ce înseamnă ca nu puteati sa depuneti o  
organigrama fără o discuție cu CA și eventual și un Aviz, dacă ma întrebați pe mine, se pare ca acolo  
am devenit puțin un stat în stat.

Doamna Director Medical Copaceanu Loredana spune ca nu este adevărat, uitați-va pe sedintele  
CA, ca sa vedeți ca ele se intrunesc.

Domnul Viceprimar spune ca nu vrea sa intre în polemici, dar ar vrea sa ii răspundă la întrebare,  
ați avut avizul de la CA. Consilierii au ridicat de fiecare data problema ca nu sunt chemați la sedintele  
CA, inclusiv angajarile, prelungirile a contractelor, nu vreau sa dam nume, s-au făcut fără avizul CA,  
pot sa va spun ca nu este legal, repet asta putem sa o discutam separat, doar vreau sa știu dacă exista  
un aviz sau măcar o discuție cu CA, care este format din consilieri locali, dar dacă venim tot timpul pe  
repede înainte și va așteptati ca noi sa sarim în sus, în primul rând eu ca și consilier, nu am timp sa  
verific,  de  asta avem un CA care poate  să ne spună,  domne este  bine sau nu este  bine,  atât,  va  
mulțumesc, discutam în continuare.

Doamna Director  Medical  Copaceanu Loredana spune  ca  CA conform Legii  nr.  95/2006 este  
convocat de oricare dintre membrii săi, de către Președintele CA sau de către manager, au fost CA  
convocate de către manager, care nu s-au susținut, nu au putut să se sustina, la cea dea 3-a sedinta CA  
se dizolva de drept.

Domnul Viceprimar spune ca s-a dizolvat și noi nu știm.
Doamna Director Medical Copaceanu Loredana spune ca au fost doua ședințe care nu s-au putut  

tine, pe data de 21.03.2023, când trebuia să se prezinte situația economica, nu s-a putut tine pentru ca  
nu am avut cvorum.

Domnul Viceprimar spune ca 21.03, acum 8 luni.



Doamna Director Medical Copaceanu Loredana spune ca da, nu s-a putut tine pentru ca nu am  
avut cvorum.

Domnul Corduneanu Marian spune ca am făcut parte din CA, care se pare ca s-a dizolvat.
Domnul Primar spune ca nu s-a dizolvat, dacă se mai convoca odată și nu va prezentati, atunci se  

întâmpla asta.
Doamna Director Medical Copaceanu Loredana spune ca nu am spus ca s-a dizolvat, dam înapoi  

inregistrarea, vă rog frumos sa fiți atenți, nu faceți niște afirmații, pe care eu nu le-am făcut, am spus  
ca au fost 2 ședințe, care nu s-au putut sutine pentru ca nu am avut cvorum, iar la cea dea 3-a sedinta  
dacă aceasta ar fi sustinuta, atunci s-ar fi dizolvat, nu spuneți ca s-a dizolvat pentru ca eu nu asta am  
spus, nu îmi pune-ți în gura vorbe pe care eu nu le-am spus.

Domnul Corduneanu Marian spune ca din ce știu eu, când am fost prezent ultima oara și am rămas  
ca, de comun acord stabilim o data în care să ne întâlnim, asta trebuia prin luna August, trebuia să ne  
întâlnim, era vorba de acel plan de achizitii, care trebuia semnat si aprobat de noi CA, anul este gata  
și nu cred ca este validat. Nu ne-a mai sunat nimeni, eu știam procedura pana în luna Martie, eram  
sunat cu 2, 3 zile înainte, domnul, puteți sa va prezentati, picam de comun acord și se intrunea sedinta,  
nu cred ca am mai fost instintati să ne prezentam ca se mai convoaca o sedinta și am și email-ul, drept  
dovada ca toate invitațiile, tot ce era convocat am pe email, nu am mai primit nimic pe email și nici  
apel de la dumneavoastră, deci îmi pare foarte rău, nu cred ca nu am onorat cu prezenta, aici era  
vorba ca trebuia sa fim 3 membri, din câte știu eu ca să facem cvorum, așa și eu cred ca atunci a fost  
ultima data când ne-am întâlnit, de atunci nu s-a mai întâmplat lucrul asta, pe deasupra mandatul  
Presedintelui CA a expirat, nu trebuia să ne intrumin și sa votam un alt Presedinte la CA, întreb  eu,  
după aceea, alt punct de vedere, atunci când a fost în discuții, măcar să ne aduceți la cunoștiința, chiar  
dacă noi nu decidem, macar să ne instiintati, să ne aduceți la cunoștința, așa cum s-a întâmplat în  
ultima sedinta, fiind vorba de prelungirea contractelor de munca, nu are rost sa nominalizam acei  
membri,  în care noi am avut o optiune,  iar domnul manager,  nici  nu a vrut sa auda de obtiunea  
noastră,  nu vreau sa folosesc acele cuvinte,  pe romaneste,  dar înseamna ca noi  nu contam și  nu  
existam, îmi pare foarte rău, deci nu puteți sa afirmati ca am a fost sunați și nu ne-am prezentat,  
pentru ca eu am dovada, de aceea când sunt invitat vreau pe email, aici pot sa dovedesc, pe telefon nu  
ați răspuns la telefon.

Doamna Director Medical Copaceanu Loredana spune ca nu a afirmat așa ceva, am afirmat ca a  
fost convocat consiliul de către domnul manager și nu s-a putut sutine pentru ca nu a fost cvorum.

Domnul Corduneanu Marian spune ca nu este adevărat, eu va demosntrez încă odată, am email-
urile cu ultima convocare, când a fost convocata, toate, tot ce am fost convocat de când fac eu parte  
din acel CA, ca de aceea prefer scris și nu prin telefon, ca prin telefon nu ai avut semnal, nu ai răspuns  
la telefon, lucru ce se poate întâmpla, de aceea eu cred ca am răspuns de fiecare data și atunci când  
nu am putut sa fiu prezent, am răspuns cu da sau nu, noi trebuia să ne intrunim, mai ales ca mandatul  
Presedintelui CA a expirat.

Doamna Director Medical Copaceanu Loredana spune ca nu ați făcut nici unul din dumneavoastră  
din membrii o solicitare ca să ne întâlnim. CA se poate convoca de oricare membrii din CA, de către  
Presedinte sau manager.

Domnul Curelea Dragos-Constantin spune ca din ce a înțeles ultima sedinta a fost în luna martie.
Doamna Director Medical Copaceanu Loredana spune ca ultima sedinta a avur loc în luna August.
Domnul Curelea Dragos-Constantin spune ca nu a avut cvorum.
Doamna Director  Medical  Copaceanu Loredana spune ca cea din  August  a  avut  cvorum,  s-a  

plimbat șoferul prin oraș și a obținut semnaturile.
Domnul Curelea Dragos-Constantin spune ca s-au întâlnit în oraș undeva, este pentru prima data  

când aud așa ceva, asta este foarte interesant, cine face parte din CA, Marian, Natalia și domnul  
Todorescu, sa înțeleg ca 3 reprezentanti, ce este interesant ca pentru prima data, ca ei nu au fost In  
CA, domnul Todorescu sau Natalia, să ne spună la fiecare sedinta, domnule pe mine nu m-au chemat,  



nu s-a ținut nicio sedinta.
Domnul Primar spune ca problema este ca din acest CA, nu fac parte doar consilieri locali, mai  

sunt reprezentanti de la DSP, doi, se poate face din cei 3 consilierii sau 2 reprezentanti ai DSP și  
reprezentantul Primarului. 

Domnul Curelea Dragos-Constantin spune ca pe noi trebuia din August, pentru ca au trecut atâtea  
luni, acum suntem în Decembrie, nimeni nu a venit sa zică, totuși avem reprezentanti dintre consilieri,  
în anumite CA, care ar trebui să vină sa urle aici, sa spună pe mine nu m-a chemat, asta nu a fost ok,  
pentru ca la spital unveda mai sus scrie Consiliul Local, sa vii să ne anunti Marian. Trebuia să ne  
aducă la știința cineva ca pe noi nu ne-a mai chemat.

Domnul Primar spune ca organigrama pe care au pus-o acuma în atenția  Consiliului Local, e  
axat, cum va spuneam și la început, adică ei trebuiau să vină cu aceasta organigrama, cu intrunirea  
sau fără intrunirea CA, pentru ca riscau sa intre în aceea perioada, în care nu se mai puetea face  
nimic și ramaneam în forma actuala, deci acuma ca nu s-a intrunit sau s-a intrunit și pana la urma, la  
fel cum se întâmpla și aici, știți foarte bine ca eu nu sunt, Legea asta e cumva discutabila, în ceea ce  
privește organigrama, organigrama este strict apanajul conducatorului unității, nu are cum oricat de  
bine pregătit ai fi x sau y consilier sau chiar și reprezentantul DSP în cazul Spitalului, să faci unele  
obiectii în ceea ce privește organigrama, mai ales ca tu nu cunoști personalul, ma refer la Spital aici,  
ca poate la Primărie sunteți mai apropiați unii de alții și cunoașteți problemele, dar revenind la Spital,  
e în situația și în care au fost celelalte unități, vreau sa o întreb pe Doamna Director trebuie votata  
aceasta organigrama sau nu, este o urgența.

Doamna Director Medical Copaceanu Loredana spune ca din punctul meu de vedere da, am rămas  
cu niște probleme mai mari, știți ca s-a schimbat la un moment dat structura Spitalului, în mandatul  
altui coleg. Ce este cel mai urgent din statul de funcții și din orgarnigrama, s-a crescut numărul de  
paturi pe secția de cardiologie, dar nu s-au modificat numărul de personal, noi trebuie sa functionam  
cu un personal,  trebuie sa avem un numar exact,  un normativ al  personalului,  acolo s-au crescut  
numărul de paturi fără să se crească numărul de personal, am nevoie urgent de asistenta cu care sa  
lucrez și s-a mai strecurat o greșeala, la Compartimentul de Neonatologie a trecut în cadrul secției de  
Obstretica și Ginecologie, a trecut cu tot cu personalul de  Neonatologie, acest compartiment trebuie  
să fie de sine statator, pentru ca personalul angajat pe acest compartiment, are conform legii un alt,  
spor, fata de secția  Obstretica, Ginecologie, astea sunt urgențele cele mai mari, ce am mai trecut  
acolo ca sa putem sa fim în regulă cu structura, statul de funcții și organigrama, ați văzut, am desfintat  
Compartimentul de recoltare sânge din ambulator, care oricum nu putem sa folosim, sa funcționeze  
pentru  ca  nu  avem,  acreditare  pe  laborator  și  am  transferat  cele  2  psoturi  de  asistenta  la  
Compartimentul  UTS  de  pe  ATI,  unde  eleexista  în  strucutura,exista  în  organigrama,  dar  nu  are  
personal și avem nevoie de asistente ca sa functionam. Am modificat Biroul de Internari pentru ca nu  
exista în structura l-am trecut la compartimentul de la Informatica ca sa pot să-l detasez, registratori  
medicali de pe o secție, pe alta, nu ne sunt permise angajarile de o buna perioada de timp, avem  
oameni care au ieșit la pensie, avem oameni care și-au dat demisia, avem din păcate colegi asistenti,  
registratori medicali care sunt în concediu de boala, pe Neoplasm, nu am personal cu care sa lucrez și  
atunci sa pot sa detasez personalul dintr-o parte în alta,  de pe o secție pe alta,  de-asta am făcut  
modificarile,  sunt  multe  modificari  pentru  transformarea  posturilor  de  medic  sau  asistent  de  pe  
Compartimentul de recuperare medicala pe diverse sectii ca sa infintam posturile de Șef de Secție,  
medic șef de secție, noi avem acești medici șefi de secție, am avut posturile, dar au fost ocupate, tot  
timpul trebuie sa știți ca trebuie sa avem vacanțe un post de medic șef de secție, în momentul de fata  
sunt aceste mici neconcordante în structura, organigrama și stat de funcții.

 Domnul Curelea Dragos-Constantin spune ca în concluzie v-ar ajuta sa treacă organigrama.
Doamna  Director  Medical  Copaceanu  Loredana  spune  ca  ne  ajuta  mai  ales  pentru  

Compartimentul de  Neonatologie unde e vital ca oamenii aceia să fie incadrati conform legii, noi ii  
incadram  conform  legii,  dar  suntem  cumva  în  neconcordanta,  ei  figureaza  pe  secția  de  



Ginecologie,cand ar trebui sa figureze  pe Compartimentul de  Neonatologie și am nevoie urgent de  
asistent la cardiologie.

Domnul Primar spune ca în concluzie, dacă nu ați votat organigrama Primăriei, ceea ce e foarte  
bine ca nu ați votat-o, v-as sugera sa ca acesta parte cu spitalul sa o tratați cu alta seriozitate, în  
concluzie sa o și votați.

Domnul Bogdea Constantin-Florin spune ca legat de sedintele CA la Spital, într-un caz au lipsit d  
la DSP și consilierii au fost prezenti, într-un alt caz au venit de la DSP și au lipsit consilierii și nu am  
putut  sa  ținem,  din  lipsa  de  cvorum.  Părerea mea este  ca  este  și  o  obigatie  a  presedintelui  și  a  
consilierilor de a convoca CA, dar totuși managerul trebuie să vină cu propunerea, asta este pararea  
mea, el trebuie să vină cu ordinea de zi, dar dincolo de asta organigrama pe care o discutati acum, era  
doar un aviz în cadrul CA sunteți toți aici și dacă va gândiți bine este buna să fie votata pentru spital,  
ne punem cu structura aprobata de Minister și cu cea pe care o propune managementul în momentul  
de fata, se pun de acord.

Doamna Director Medical Copaceanu Loredana spune ca încă o modificare importanța pe care am  
solicitat-o, noi avem în structura Caabinetul de Diabet Zaharat, care a fost infintat doar cu un post de  
asistent, ori cabinetul acela nu poate sa funcționeze doar cu un asistent, acolo am creut transformaera  
postului de asistent în post de medic, ca la un moment dat când se vor debloca posturile sa putem  
scoate postul de medic pe Cabinetul de Diabet Zaharat din policlinica la concurs, având în vedere ca  
numărul pacientilor cu diabet zaharat este într-o continua creștere, iar noi în momentul de fata avem  
angajat pe spital un singur medic pe secție cu jumătate de norma.

Domnul Todorescu Lazăr spune ca eu nu am lipsit niciodată din CA.
Domnul Păsat Aurel spune ca înainte de aceasta sedinta de ce nu ați sunat și cei 3 consilierii și sa  

le prezentati aceasta situație și sa vorbească cu noi pentru votarea organigramei.
Doamna Director Medical Copaceanu Loredana spune ca eu personal di criza de timp.
Se supune la vot proiectul de hotarare si  se respinge cu 4 vorturi pentru din partea domnilor  

Dascălu Valentin, Sabadîș Ionel-Adreian, Curelea Dragos-Constantin și Bistrean Sanda-Ionela și 14  
abtineri  din parte  domnilor  Bojin Simion,  Cristescu Codruta-Corina,  Corduneanu Marian,  Pasere  
Felician-Ionel, Purdescu Sebastian-Alin, Craciunescu Emanuela-Iconia, Rafa Vasile-Iulian, Todorescu  
Lazăr,  Ponețchi  Maria,  Paica  Simion,  Heghediș  Dumitru,  Ștefăroi  Iulian-Vlad,  Boncia  Natalia-
Cosmina și Păsat Aurel.

Punctul   1  peste  ordiena  de  zi:  Proiect  de  hotărâre  privind  rectificarea  bugetului  local  al  
municipiului  Caransebeș  și  a  bugetului  centralizat  al  institutiilor  publice,  activitatilor  finantate  
integral sau partial din venituri proprii pe anul 2023, precum si a programului  de investitii pe anul  
2023.

Se supune la vot proiectul de hotarare si se aproba in unanimitate de voturi din cei prezenți.
Punctul  2 peste ordiena de zi: Proiect de hotărâre privind aprobarea valorii totale a proiectului  

„Cresterea  eficienței energetice a Liceului Tehnologic Dacia din municipiul Caransebeș” 
Se supune la vot proiectul de hotarare si se aproba in unanimitate de voturi din cei prezenți.
Punctul  3 peste ordiena de zi:  Proiect  de hotărâre privind aprobarea Strategiei  Integrate de  

Dezvoltare Urbana a municipiului Caransebes, pentru perioada 2021-2027.
Se supune la vot proiectul de hotarare si se aproba in unanimitate de voturi din cei prezenți.
Punctul  4 peste ordiena de zi: Proiect de hotărâre privind ajustarea /modificarea tarifului pentru  

activitatea de salubritate stradala,  in municipiul Caransebes.
Se supune la vot proiectul de hotarare si se aproba in unanimitate de voturi din cei prezenți.
Punctul 13. - Întrebări.Interpelari.
Domnul Corduneanu Marian spune ca am primit un răspuns la Casa de Cultura, doamna manager,  

mi-a pus aic pontajul, văd ca este pontata, într-o anumita data de 15 când eu am fost prezent și dânsa  
nu era prezenta efectiv la lucru, probabil a fost în interes de serciviu. Pentru mine nu este relevant ce  
mi-a prezentat dumnea ei aici, o copie cu 8 ore, 8 ore, când dumnea ei nu a fost și așa cum mi-a fost  



comunicat de către colegi, nu vreau sa dau nume, dânsa nu s-a prezentat la servici, ea trebuie sa  
jsutifice dacă a fost în interes de serviciu sau nu, trebuie sa aibe un Ordin de deplasare, orice poate să  
ne prezinte, asta ce nea pus dumnea ei la dispoziție pentru mine nu este relevant. Mai departe așa cum  
am solicitat și în scris și în sedinta trecută, pe surprinderea mea, spre bucuria mea îl văd aici prezent  
pe  domnul  Șelner,  mi-ati  trimis  aici  și  codul  administrativ,  iar  dumneavoastră  spuneți  așa,  alesii  
localiu nu pot face uz și nu se pot prevala de aceasta calitate în exercitarea unei activități în interes  
personal.  Este  interesul  cetateanului,  noi  reprezentam  aici  o  comunitate,  noi  nu  ne  reprezentam  
interesul personal. Vreau sa va pun următoarea întrebare, câți angajați aveți acolo.

Domnul Șelner Nicolae Administrator SC GUGULANIA LAND SRL spune ca sunt 54 de angajați  
la societate.

Domnul Corduneanu Marian spune câți aveți TESA câți aveți productivi. 
Domnul Șelner Nicolae Administrator SC GUGULANIA LAND SRL spune ca 4 persoane TESA și  

restul sunt productivi.
Domnul Corduneanu Marian spune ca câți agajati aveți la 8 ore.
Domnul Șelner Nicolae Administrator SC GUGULANIA LAND SRL spune ca majoritatea, doar 4  

persoane sunt la 4 ore, restul sunt la 8 ore.
Domnul Corduneanu Marian spune ca acele persoane mai au constracte și în cadrul Primăriei.
Domnul Șelner Nicolae Administrator SC GUGULANIA LAND SRL spune ca nu știu dacă mai  

avem, dar nu e problema dumneavoastră dacă mai au contracte în cadrul Primăriei.
Domnul Corduneanu Marian spune ca cum își presteaza serviciul acele persoane, care orar îl au,  

12-16, cum își desfășoară activitatea cei care au contract pe 4 ore. Când își desfășoară activitatea  
acele persoane care au contract pe 4 ore.

Domnul Șelner Nicolae Administrator SC GUGULANIA LAND SRL spune ca nu au un program  
orar stabilit.

Domnul Viceprimar spune ca dacă dumneavoastră ați fi prezentat o situație foarte clara în care  
dumneavoastră v-ați legat de un articol de lege care spune, ca nu putem sa vedem date cu caracter  
personal, ceea ce se refera la cu totul altceva, în data de 29.11.2023, domnule Director, în calitatea  
mea de viceprimar și consilier local, v-am cerut, prin email-ul oficial pe care dumneavoastră mi l-ati  
pus la dispoziție, v-am cerut rganigrama, v-am cerut statul de funcții și statul de plata și incadrare,  
suntem în data de 18.12.2023 și dumneavoastră nu ne-ati prezentat absolut nimic, iar în calitate de  
Viceprimar, discutam de digitalizare, chiar domnul Primar a spus ca intre departamente nu a r trebui  
sa existe, sa fac eu cerere de la un departament la altul, ar trebui sa mi se prezinte automat. Va abubt  
așa, ca dacă pana în data de 29.12.2023 nu le primesc, sa știți ca asta este puțin către penal și va  
promit eu ca mergem și în partea cealaltă.

Domnul Șelner Nicolae Administrator SC GUGULANIA LAND SRL spune ca în primul rând nu  
este penal.

Domnul Corduneanu Marian spune ca domnul Selner sa nu luați problema personal.
Domnul Șelner Nicolae Administrator SC GUGULANIA LAND SRL spune ca eu am impresia ca  

aveți o problemă cu mine, dumneavoastră aveți aici niște probleme stric politice, eu am fost aprobat de  
către dumneavoastră. 

Domnul  Viceprimar  spune  ca  domnul  Șelner,  domnul  Isac,  în  data  de  29.11.2023 v-am trimis  
același email pe adresa dumneavoastră, înseamnă ca și cu SPIR-ul am, domnul Pușcas în data de  
16.11.2023, v-am trimis o informare și  către dumneavoastră pe email,  deci  înseamnă ca nu am o  
problemă cu dumneavoastră, cei de la TRANSAL, mi-au răspuns, cei de la SPIR încă aștept și de la  
dumneavostra încă aștept, ceea ce înseamnă ca nu am o problemă cu dumneavoastră.

Domnul Corduneanu Marian spune ca vreau sa știu ce reprezintă pentru dumeavoastra Consiliul  
Local.

Domnul Șelner Nicolae Administrator SC GUGULANIA LAND SRL spune ca Consiliul Local este  
acționar majoritar, în societate, societate care este condusa de către AGA.



Domnul Corduneanu Marian spune ca domnul Șelner am solicitat și în scris și în sedinta.
Doamna Ponețchi Maria spune ca vreau sa va aduc la cunoștința ca centrala termica de la Liceul  

Pedagogic C.D. Loga, are probleme tehnie și are nevoie de inlocoirea a 2 cazane, altfel jumătate din  
școala  rămâne  fără  căldura,  este  o  treaba  destul  de  urgența  și  vă  rugăm  sa  luați  măsurile  
corespunzatoare în acest sens.

Domnul Isac Daniel-Alexandru Director SPIR spune ca astăzi am primit solicitarea și vom încerca  
sa remediem problema cât mai repede.

Domnul Viceprimar spune ca domnul Șelner, domnul Pușcaș mi-a pus la dispoziție, domnul Isac,  
pana în data de 29.12.2023 chiar ceea ce v-am cerut, pentru ca nu vreau să mă cert cu niciunul dintre  
dumneavoastră.

Domnul Șelner Nicolae Administrator SC GUGULANIA LAND SRL spune ca ceea ce îmi solicitati  
sunt date cu caracter personal, concediul și salariile sunt confidentiale, numele și CNP-ul.

Domnul Viceprimar spune ca CNP-ul nu trebuie sa mi-l dați, doar numele îmi trebuie. Domnule  
Selner, dacă va face o cerere AGA, puteți să-l pune-ți la dispoziție.

Domnul Șelner Nicolae Administrator SC GUGULANIA LAND SRL spune ca da.
Domnul Viceprimar spune ca domnule consilier, domnul Aurel, puteți sa faceți o cerere din partea  

AGA.
Domnul Coduneanu Marian spune ca domnule Director acuma 8 luni de zile va solicitam o oglinda  

pe strada Zlagnei, la interesectie cu carbonifera, mi-ati pus-o atunci la momentul respectiv și acum nu  
mai este.

Punctul 14 .- Diverse.
Domnul  Păsat  Aurel  spune  ca  în  numele  asociatiei  21  Decembrie  a  Luptătorilor  Revoluției  

Române din Caransebeș va invit joi, 21 Decembrie la orele 10:00, sa participati la Ceremonia de  
conmemorare a 34 de ani de la victoria Revoluției Române în municipiul nostru, va așteptam cu mare  
drag.

Domnul Ionel – Adreian Sabadis multumeşte colegilor consilieri pentru prezenţă, apoi declară 
închise lucrările şedinţei. Şedinţa a fost publică si s-a incheiat la ora 15.30, drept pentru care s-a 
încheiat prezentul proces- verbal într-un singur exemplar.

PREȘEDINTE DE ȘEDINȚĂ,
      LS. Consilier, Ionel – Adreian Sabadîș

           CONTRASEMNEAZA,
           SECRETARUL GENERAL AL MUNICIPIULUI

                 CARANSEBES

                                                                                            Ana Bratu

                                                           INTOCMIT,

                                                     Isac Floriana


